
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 20. 

 

VRAGEN van de PvdA van mevrouw M. Dekker en mevrouw C.E. Bloemhoff 

betreffende de situatie bij Sanquin 

(Binnengekomen: 8 maart 2012.) 

 

‘Bloedbank verlaat Noorden’ viel te lezen in het Dagblad van het Noorden van 21-01-

2012 jl.  

Uit de plannen van Sanquin Blauwdruk en Bloedbank 2015 blijkt dat Sanquin 

voornemens is om de bloedbank grotendeels op te heffen en activiteiten te centreren 

in Amsterdam en Nijmegen. Bij de bloedbank werken ongeveer 300 mensen. 

 

De PvdA maakt zich ernstig zorgen over het voornemen van Sanquin. Als de 

activiteiten worden geconcentreerd in het midden en westen van het land, heeft dit 

automatisch ernstige consequenties voor de werknemers. Zij moeten mogelijk 

verhuizen naar Amsterdam of langere reistijden accepteren om bij de bloedbank te 

kunnen blijven werken.  

 

Daarnaast zet dit voornemen de werkgelegenheid in het Noorden verder onder druk, 

aangezien het tot een structureel banenverlies voor de stad en regio Groningen zal 

leiden. In antwoord op Kamervragen van de PvdA heeft de minister van VWS 

inmiddels aangegeven dat het een verantwoordelijkheid van Sanquin is. De PvdA wil 

het hier niet bij laten zitten. 

 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college. 

 

1. Sinds wanneer is het college op de hoogte van het voornemen van Sanquin om 

alle activiteiten in Amsterdam en Nijmegen te concentreren en de bloedbank 

in Groningen grotendeels op te heffen, met structureel banenverlies tot 

gevolg? 

2. Is het college het eens met het voornemen van Sanquin en in hoeverre is het 

college hierover in gesprek met Sanquin? 

3. Deelt het college de mening en zorg van de PvdA fractie dat het voornemen 

van Sanquin onwenselijke gevolgen voor de werkgelegenheid in stad en regio 

Groningen heeft?  

4. Zo ja, welke actie gaat het college ondernemen om het structureel banenverlies 

bij Sanquin te voorkomen en daarmee de werkgelegenheid voor de stad en 

regio Groningen te behouden?   

5. Is het college ook bereid om actie te ondernemen om de verantwoordelijke 

ministers (Schippers, Verhagen, Bleker en Kamp) ervan te overtuigen dat er 

structurele werkgelegenheid voor het Noorden verloren gaat, dat deze 
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werkgelegenheid al beperkt is en daarom de banen in stad en regio Groningen 

behouden moeten blijven? 


